

基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第 20/21-005 號)

敬啟者：

有關「小一入學統籌辦法」家長會

二零二壹年度小一入學統籌辦法即將開始，為使高班家長能了解此項辦法詳情，本校特舉行「小一入學統籌辦法」家長會，茲將家長會安排分述如下：

日期：2020 年 9 月 12 日(星期六)

時間：第一場上午 9:30-10:30-----上午高班家長

第二場上午 10:45-11:45-----下午高班家長 / 全日高班家長

地點：本校 E 座禮堂

分享嘉賓：基督教宣道會徐澤林紀念小學陳瑞如校長

對象：本校高班家長

內容：1. 派發申請表格及填表須知
2. 了解小一入學統籌辦法及派位機制
3. 選校策略

備註：1. 如家長當日未能出席家長會，請於 9 月 12 日後到本校 E 座校務處領取小一入學申請表格及相關資料。
2. 為減低健康風險及保持社交距離，故此家長會只能安排 1 個家庭 1 位成人家長出席，同時懇請勿携幼兒出席。
3. 如有任何查詢，請致電本校 24716461。

此致

高班家長

基督教宣道會錦綉幼稚園



校長：  啟
朱逢招

2020 年 9 月 1 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice No. 005/20/21

September 1, 2020

Dear Parents,

The Central Allocation of Primary One Admission in 2021 will begin soon. In order to help parents to understand the admission system and the details, the kindergarten is going to hold a meeting about the topic. The arrangement of "primary one admission" parents' meeting is as follows:

Time:

Session 1: 9:30AM-10:30AM -----Parents of K3 Students (AM class)

Session 2: 10:45AM-11:45AM-----Parents of K3 Students (PM class) /

Parents of K3 Students (Whole day class)

Venue: Hall : Block E

Guest Speaker: Ms. Chan Shui Yu - Principal of C.&M.A. Chui Chak Lam Memorial School

Target Audience: Parents of K.3Students

- Content:
1. Distribute application form and guidance notes
 2. Understand "Primary One Admission System" and its mechanism
 3. School selection strategy

Note: 1. If parents fail to attend the parents' meeting on the same day, please go to the school affairs office of Block E of our school after September 12 to collect the application form and relevant information.

2. In order to reduce health risks and maintain social isolation, only one adult parent from one family can attend the meeting. At the same time, children are not allowed to attend the meeting.

3. For enquiries, please call us at 2471 6461.

Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,



Chu Fung Chiu
The Principal